
Protok6l Nr 7/ 2015
VI sesja Rady Miejskiej w Czlopie

z dnia 29 czerwca 2015r,

Rozpoczgcie obrad godz. 14m.
Obecni na sesji radni Rady Miejskiej oraz zaproszeni go6cie wg zalqczonych do
protokolu lista obecno6ci ( zal. Nr I i 2 )

Porzadek nosiedzenia:

1. Sprawy organizacyjne:
a) otwarcie sesji,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjgcie porzqdku obrad,
d) przyjgcie protokolu z VI sesji Rady Miejskiej.

2. Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
. mr9ozysesyJnym.

3. Sprawozdanie z dziaialnoici Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa w okresie
migdzysesyjnym.

4. Infomacja Dyrektora ENEA dot. stanu i perspektyw zasilania gminy Czlopa
w energiE elektryczn4 na terenie Miasta i Gminy Czlopa.

5. Informacja Domu Kultury w Czlopie na temat pzygotowania do obchod6w ,,Dni
Czlopy" w 2015 roku.

6, Informacja o przygotowaniu Gminy Czlopa do sezonu turystycznego 2015.
7. Informacja z zakrest gospodarki mieszkaniowej na terenie Miasta i Gminy

Czlopaw 2014r. i sprawy bieZ4ce.
8. Informacja o stanie istniejqcego oSwietlenia ulic, placow i dr6g na terenie

Gminy Czlopa.
9. Interyelacje i zapytania radnych.

_ l0.Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budZetu Miasta i Gminy Czlopa za
2074 r.

a) Sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonada budzetu Miasta i Gminy
Czlopa za 2014r.

b) Przedstawienie uchwaly Nr Xl,[I.170.2.2015 Skladu Orzekajqcego Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 29 kwietnia 2015 r' w sprawie
wydania opinii o sprawozdaniu Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa
z wykonania budZetu za20l4 rok.

c) Dyskusja
d) Podjgcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze

sprawozdaniem z wykonania bud2etu Miasta i Gminy Czlop a za 2014r .
ll.Absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa za okres od

l stycznia 2014r. do 31 grudnia 2014r.
a) Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego wg stanu na dzieti

31 srudnia 2014r.



b) Przedstawienie wniosku ( opinii ) Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie
udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Czlopa absolutorium z t1tulu
wykonania bud2etu za rok2014.

c) Odczl'tanie uchwaly Nr LXLIL24|.Z.20I5 Skladu Orzekaj4cego Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 10 czerwca 20L5 r. w sprawie
wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czlopie
w sprawie absolutorium Burmistza Miasia i Gminy Czlopa z tytutrt wykonania
bud:ZeIu 2a2014 rok.

d) Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta
i Gminy Czlopa.

l2.Podjgcie uchwal w sprawach:
12,'1,. zmian w btdzecie Miasta i Gminy Czlopa na 20 1 5 rok
12.2. zmixry uchwaly Nr M26120I5 Rady Miejskiej w Czlopie z dnia

26 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej
Miasta i Gminy Czlopa nalata2015 - 2018.

12.3. udzielenia dotacji celowej dla Samodzielnego Publicznego Zaktradu Opieki
Zdrowotnei.

12,4. wyra2enia zgody na zamiang nieruchomoSci slanowiqcej mienie komunalne
Miasta i Gminy Czlopa.

12.5. powolania zespolu do zaopiniowania zgloszonych kandydat6w na
lawnik6w kadencja 2016-2019.

l3.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
14.Wolne wnioski i informacie.
l5.Zakoriczenie obrad sesji.

Ad.l a, b, c, d. otwarcie sesji.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki otworzyl obrady VII sesji
tej kadencji Rady Miejskiej, serdecznie przywital radnych, burmistrza, skarbnika,
zaproszonych goSci oraz wszystkich obecnych na sesji.
Na podstawie listy obecno6ci Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki

stwierdzil quorum.
Na stan og6lny 15 radnych - obecnych jest 14 radnych. Nieobecny radny to Pan

Waldemar Trybula.
Wobec stwierdzonego quorum Rada Miejska moZe podejmowai prawomocne
decyzje.
Pori4dek obrad VII sesji Rady Miejskiej zostal przedstawiony w materialach na

sesjg, ale Pan Przewodnicz4cy Rady prosi o wprowadzenie do porz4dku obrad

*" it t. fZ ppkt.12.6 projektu uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr XII/105/2007

z inia 28 grudnia 2007 ioku w sprawie oke6lenia zasad ptzyznawania i wysokoSci

diet przysilgujecych radnym. Nastgpnie zwr6cil sig z pltaniem czy ktod z radnych

chcialby wnieSi jakie5 zmianY.
Wobec braku uwag Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej

w Czlopie poddal pod glosowanie wprowadzenie do porz4dku obrad w/w projektu

uchwaiy.



W glosowaniu udzial wziglo
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

W glosowaniu udzial wzi$o
Za przyjgciem
Przeciw
Wstrzymalo sig

- 14 radnych.
- 14 radnych
- 0 radnych
- 0 radnych

Zmiany zo staly w prowadzone j edno glo Snie.
Nastgpnie Przewodricz1cy Rady poddal pod glosowanie caly porz4dek obrad po
wprowadzeniu zmian.
W glosowaniu udzial wziglo - 14 radnych.
Za ptzyjgciem porz4dku obrad - 14 radnych
Przeciw - 0 radnych
Wstrzymalo sig - 0 radnych
Porz4dek obrad \rII sesji Rady Miejskiej zostal pnyjgly pnez radnych
jednoglodnie.
Przyjgcie protokolu z VI sesji Rady Miejskiej.
Protok6l z VI sesji byl wyloZony do wgl4du w biurze Rady w okresie
migdzysesyjnym.
W zwi4zku z powyzszym Przewodnicz4cy zwr6cil siE do radnych Rady Miejskiej
z zapyraniem czy s4 uwagi do protokolu z VI sesji Rady Miejskiej w Czlopie?
Wobec braku uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie
przyjgcie protokolu z VI sesji Rady Miejskiej z dnia 29 maja 2015 roku.

- 14 radnych.
- 14 radnych.
- 0 radnych.
- 0 radnych.

W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla protok6l jednogloSnie.

Ad.2.Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych
w okresie migdzysesyjnym zostala pzedstawiona ptzez Pana Zbigniewa
Tymeckiego.
Do pow)zszej informacji nie wniesiono uwag.
Przedstawiona informacja stanowi zal4cznik Nr 3 do niniejszego protokolu.
Ad.3. Sprawozdani e z dzialalnoici Bumistza Miasta i Gminy Czlopa w okresie
migdzysesyjnym zostalo przedstawione ptzez Pana Zdzislawa Kmiei Burmistrza
Miasta i Gminy Czlopa.
Radni nie wnieSli uwag.
Sprawozdanie stanowi zalqcznlk Nr 4 do niniejszego protokolu.
Pani Radna Lucyna Witkowska zwr6cila sig z p1'taniem o jakich rozmowach
telefonicznych Pan Burmistrz pisze w pi6mie do Pani Katarzyny Goleniowskiej,
zaznaczajEc jednoczesnie,2e nie telefonowala do Pana Burmistrza w tej sprawie ani

razu. Nastgpnie stwierdzila, 2e w pi6mie wystosowanym do Pani Goleniowskiej Pan

Burmistrz powolal sig na oswiadczenie, kt6re Pani Radna Lucyna Witkowska
wystosowala do mieszkaric6w Mielgcina. W zwi4zku z poryzszym stawia p)'lanie
czy Pan Burmistrz zna tresi tego o6wiadczenia, czy czyta, go osobi6cie i czego ono
dotyczylo?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiedzial, 2e takre

oiwiadczenie dostarczono do Urzgdu Miasta i Gminy Czlopa, a po drugie te pltania,



kt6re zadaje Pani Radna w tej chwili nie dotycz4 sprawozdania Burmistrza. Bgd4
pltania i interpelacje i w6wczas bEdzie mozna o tym porozmawiai.
W tym miejscu Pan Burmistrz poinformowal, ze w tym roku mija 25-lecie samorz4du
terytorialnego i pnyszly dlplomy uznania podpisane przez Marszatka Senatu
Rzeczypospolitej Polskiej Pana Bogdana Borusewicza ), Pani4 Graz).ng Anng Sztark,
kt6re chc? terz wrgczyi dla nastgpujqcych os6b: Pana Edmunda Dubika, Pani Anny
Jaworskiej, Pani Anny Gryiko, Pana Jana Wer.rrera. Poinformowal, ze dyplom taki
otrzvmal ruz Pan Zbvszek Slusarskl.
AO.i.tnformacja Dyrektora ENEA dotyczAca stanu i perspektyw zasilania Gminy
Czlopa w energig elektrycznq na terenie Miasta i Gminy Czlopa zostala przekazana
radnym w materialach na sesjg. Tym razem zaproszotry na sesjg Pan Mieczyslaw
Jezierski Dyrektor ENEA przyjechal na dzisiejsz4 sesjg. Pan Jezierski przeprosil za
swoj4 nieobecnodi na sesji poprzedniej z uwagi na poblt w szpitalu. Poinformowal
zebranych, 2e informacjg na temat planowanych inwestycji na terenie Gminy Czlopa
przygolowat jego zastgpca, a korzystaj4c z obecnoici potwierdza, ze zosranq or'e
zrealizowane. Pan Dgektor poinformowal, ze Gmina Czlopa jest zasilana w energig
elektrycznq praktycznie jedn4 lini4 z GPZ-u Walcz, a awaryjnie jest przel4czana
z GPZ-u Miroslawiec. Juz cdery lala temu podjgta zostala decyzja o budowie drugiej
linii zasilania. Na chwilg obecn4 jest przygotowana dokumentacja technicma,
stosowne pozwolenia i w trakcie budowy jest linia biegn4ca z Rusinowa. Bgdzie to
druga linia zasilaj4ca Miasto Czlopg. Realizacja tej inwestycji w spos6b istotny
poprawi bezpieczeristwo zasilania Gminy Czlopa. Projekt i formalnoici rrwaly cztery
lata, warto6i kosztorysowa inwestycji przewidzianej do rcahzacji do kofca bieZqcego
roku to 4,6 miliona zl. W minionym roku linia Czlopa polqczona zostala z liniq
Dobiegniew. Ta inwestycja r6wnie2 poprawia pervnodi zasilania. W projekcie s4
linie: Jelenie Drawno, Mielgcin - Wolowe Lasy. Nadto sqsiedni rejon Pila
rozstrzygnie przetarg ta budowg linii z Ttzcianki do Drzonowa, oraz Wielefr
Pestkownica. Te inwestycje zostan4 zrealizowane w przyszllnn roku. Sumarycznie ich
warlodi wyniesie okolo l0 milion6w zlotych. Pan Dyrektor poinformowal, ze
niezaleLnie od przygotowanej informacji otr4.nnal pfania, na kt6re radni chcieliby
uzyskai odpowied2, a migdzy innymi czy planowane inwestycje wptynq na pewnofi
zasilania i ograniczenie przerw w dostawach pr?du. Potwierdzil, 2e inwestycje te to
wla6nie maj4 na celu. Wskazal jednocze3nie, ze rezerv\ry zasilania Gmina ma
ogromne. Problemem na chwilg obecn4 jest pewno36 dostaw energii. Planowane
i realizowane inwestycje radykalnie poprawiq t4 sytuacjg.
Informacja stanowi zalqcznik Nr 5 do niniejszego protokolu.
Pan Radny Cezary Pluta zwr6cil sig z pytaniem w imieniu Radnego Waldemara
Trybula czy s4jakied problemy z realizacj4 inwestycji Przelewice - Pieczyska.
Pan Miecryslaw Jezierski odpowiadaj4c na powyZsze stwierdzil, 2e nie ma takich
informacji. Zauwfiyl jednocze6nie, 2e inwestycje w infrastrukturq sieciow4 s4 bardzo
skomplikowane z uwagi na fakt, ze czgsto, pomimo posiadania wszelkich decyzji
i zg6d, w trakcie realizacji inwestycji jaki6 wla6ciciel zmienia zdanie i czgsto trzeba
formalno6ci zaczyna6 od nowa.
Radny Lech Zask6rski zwr6cil sig z pTtaniem, czy rcalizowana linia z Rusinowa
bgdzie lini4 napowietrzn4.



Pan Mieczyslaw Jezierski odpowiadaj4c na powy2sze stwierdzil, ze bgdzie to linia
kablowa. R6wnie2 kablowa linia ooorowadzona zostanie z Trzcianki do Drzonowa
i z Jeleni do Drawna.

Ad.5.Pisemn4 informacjq na temat przygotowania do obchod6w ,,Dni Czlopy"
opracowan? przez Pant4 Jolanlg Drabifsk4 Dyrektora Domu Kultury Radni
otrzymali w materialach na sesjg.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwr6cil sig z zapltaniem czy
radni majq jakied uwagi i pytania do powy2szej informacji.
W zwiqzku z powyZszym sam Pan Przewodnicz4cy zadal pJ.tanie Pani Dlrektor
Domu Kultury jaka kwotajest przeznaczona na obchody ,,Dni Czlopy"?
Pani Jolanta Drabifiska odpowiedziala, Ze 110 tysigcy zlotych przeznaczone jest na
obchody ,,Dni Czlopy".
Pan Radny Cezary Pluta zabrerajqc glos poinformowal, Ze Komisja Rewizyjna na
dzisiejszym posiedzeniu przeanalizowala pov"yzsz4 informacjg na kt6rej obecna byla
Pani Dyrektor i wszelkie w4tpliwoSci zostaty podczas tego spotkania rozwiane.
Przedstawiona infomacja stanowi zalqcznik Nr 6 do niniejszego protokolu.
Ad 6. Przygotowanie Gminy Czlopa do sezonu turystycznego.
Pisemn4 informacjg o przygotowaniu Gminy Czlopa do sezonu turystycznego 2015
oraz aktualne dane o podmiotach Swiadcz4cych uslugi w zakresie agroturystyki na
terenie gminy Czlopa radni otrzynali w materialach na sesjg.
Pzedstawiona informacja starowi zal4cznik Nr 7 do niniejszego protokolu.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie zwr6cil sig
z zapl4atiem czy radni majq jakieS uwagi i pytania do powy2szej informacji.
Pan Radny Lech Zask6rski zabierdqc glos zwr6cil sig z pytaniem, czy
w przygotowanej informacji znalazly sig wszystkie gospodarstwa agroturystyczne,
czy jedynie czgdi. Radny zarwrlyl, 2e w Zatromie pr6cz Ulariskiej Zagrody Pana
Jacka Br6dki takq dzialalnoil prowadzi Pani Malecka i Pani Janicka, a w BrzeZniaku
Pani Jasiukiewicz, a podmioty te nie zostaly ujgte w informacji?
Pani Paulina Drabirlska pracownik Urzgdu poinformowala, ze w informacji zostaly
ujqte te podmioty, kt6re zglosily swoj4 dzialalnoit do Ungdu Miasta i Gminy Czlopa.
Pan Radny Cezary Pluta zabieralqc glos zapl4al czy istnieje przepis, kt6ry
zobowi4zuje podmioty prowadz4ce agrohlrystykg do informowania o prowadzeniu
dzialalnosci o takim profilu.
Pani Paulina Drabiriska poinformowala, ze je6li kto5 prowadzi dzialalno6i
agroturystyczn4, wynajmuje pokoje, czerpie z tego korzy3ci to musi sig rozlicza6
zlJrzgdem Skarbowym i to w interesie takiej osobyjest zgloszenie takiej dzialalnoSci
w Urzgdzie. Gmina nie ma obowiqzku poszukiwania takich os6b.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie zadal pytanre
czy wymienione w informacji szlaki turystyczne ktoi przed sezonem sprawdzil?
Pani Paulina Drabiriska poinformowaLa, ze fis.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie stwierdzil, ze
stan techriczny Scie2ki pieszo - rowerowej Brzegiem Czlopskich Jezior jest

oplakany. Znaczna czg!( pierwotnej infrastruktury zostala zdewastowana. Rtiwniez
pilnej naprawy wymaga infrastruktura wok6l Jeziora Miejskiego.



Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadajqc na
powyzsze wyja6nil, ze tylko w czg6ci gmina jest wla3cicielem Scie2ki pieszo -
rowerowej Brzegiem Czlopskich Jezior. Najwigcej zadati spoczywa na Nadle5nictwie.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zadal pyanie kiedy
bgdzie otwarcie plaZy nad Jeziorem Trzebin? Czy obiekl ten jest juZ otwarty?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, ze obiekt nie
jest jeszcze otwafty. Zostanie otwarly z chwil4 pozytlrvnego naboru na ratownika.
Zdaniem Burmistrza do tego czasu nie mo2na zabronilludziom korzystania z tego.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e w zakresie
pzygotowania gminy do sezonu turystycznego jest jeszcze wiele do zrobienia.
Ad 7. Informacjg z zakresu gospodarki mieszkaniowej na terenie Miasta i Gminy
Czlopa w 20I4r. oraz informacjg w sprawach bieZ4cych radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwi4zku z powyzszym Przewodnicz4cy zwraca sig
z pltaniem czy radni maj4 p1'tania bqdZ uwagi do powyZszej informacji.
Pan Radny Cezary Pluta zwraca si9 z pltaniem czy poniesione inwestycje s4
w calo6ci zostaly oplacone ze skladek czynsz6w i jak zamkn4l sig rok 2014. Czy
inwestycje byly realizowane za Srodkiwlasne czy zaciqgano kredyty?
Pan Zdzislaw Kmief Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c na
powyzsze stwierdzil, 2e nie zaci4gano na ten cel zadnych kedyt6w, a wszystkie
inwestycje sfinansowano z funduszy remontowych wsp6lnot.
Pan Radny Wojciech Lisowski zwr6cil sig z p)'taniem jak4 pojemno6d ma zbiomik
na nieczystoSci wymieniony w Pieczyskach i dlaczego musial byi wyrnieniany?
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, 2e zbiornrk ma
pojemroSi 10 000 litr6w, zaS pierwotnie posadowiony zbiomik zostal uszkodzonyju2
w trakcie jego montazu w terenie.
Wobec brak innych pytan do przedstawionej informacji Pan Przewodnicz4cy zarnkn$
dyskusjg.
Przedstawiona informacja stanowi zalqcznik Nr 8 do niniejszego protokolu.
Ad. 8. Pisemn4 informacjg doryczqc1 oceny stanu istniejqcego oSwietlenia ulic,
plac6w i dr6g na terenie Gminy Cilopa radri otrzymali w materialach na sesjg.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwr6cil sig z zapl4aniem
czy radni majqjakieS uwagi i pltania do powy2szej informacji. Wobec braku pfari
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady zwr6cil uwagg na stoj4c4 lampg
slonecm4 na placu targowym w Czlopie, kt6ra nie funkcjonuje.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c na
powyzsze pltanie poinfomowal, 2e pomimo zacienienia jej przez galgzie
s4siaduj4cego drzewa lampa funkcjonuje. GalEzie zoslan4 przycigre w p62niejszym
terminie. Poinformowal r6wnieZ, ze potzeby w zakresie o6wietlenia ulicznego
zostaly wyrazone na spotkaniu z soltysami. Wychodz4c naprzeciw tyl oczekiwaniom
przygotowywana jest dokumentacja techniczna i poszczeg6lne punkty Swietlne b9d4
dostawiane. Obecnie w skali roku gmina wydaje ok. 250 tysigcy zlotych na
oSwietlenie ulicme i pomimo oszczgdno6ci kwota ta nie maleje z uwagi na
powstawanie nowych punkt6w. Pan Bumistrz jest zdania, ze jesli chodzi
o bezpieczeristwo mieszkaiic6w, to nalezy takie koszty ponosi6.



Wobec brak innych pltari do przedstawionej informacji Pan Przewodniczqcy zamtn4l
dyskusjg.
Przedstawiona informacja stanowi zal4cznik Nr 9 do niniejszego protokolu.
Ad.9. Interpelacje i zapytania radnych.
Pan Radny Lech Zask6rski zwraca sig z pltaniem dotycz4cym udzielonej mu
odpowiedzi odnoSnie remontu Swietlicy w Zalomie. Prosi o rozszerzenie informacii
zawartej w t'r.tn pismie, a niianowicie: na czym polega gromadzenie szczeg6lowej
dokumentacji i na jakim etapie aktualnie majduje sig to gromadzenie? Radny
poprosil r6wnieZ o przedstawienie tej dokumentacji i jej opis.
Natomiast je5li chodzi o drug4 czgSi otrzymanego pisma dotycz4c4 remontu drogi do
Jeleni to stwierdzil, Ze dotychczasowe prace to przyslowiowe ,,wyrzucenie pienigdzy
w bloto", poniewaZ wyr6wnanie drogi piaskiem nic nie daje. Jest to wyr6wnanie
tymczasowe na dwa tygodnie. Wyja6nil, 2e dop6ki deszcz nie popadal, to sig nic nie
dzialo. Po opadach deszczu w dolkach w kt6rych znajdowal sig piasek powstalo bloto
sukces).ra,nie usuwane przez VzejezdZajqce pojazdy. Jednocze3nie poinformowal, 2e
dzisiaj sig dowiedzial ile kosztowal remont tej drogi i stwierdzil, ze sA to duze
pieni4dze. W zwi4zku z tym Pan Radny pyta, dlaczego nie zakupiono chociaZby
dw6ch wywrotek tlucznia, kt6ry spowodowalby zaklinowanie i wzmocnienie drogi
jak r6wnie2 ograniczylby usuwanie nasyparego w ubytki piasku? Kontynuuj4c dalej
swoj4 wypowiedZ Pan Radny Lech Zask6rski zapylal r6wniez czy Pan Burmistrz
przeprowadzil jakiekolwiek rozmowy z pozostalymi wlaScicielami innych odcink6w
tej drogi, na temat ewentualnego remontu chodzi tu o Lasy Panstwowe i Drawieriski
Park Narodowy. Radny zauwaZyl, ze zacz4L sig sezon turystyczny, jeZdZ7 tamlgdy
ludzie z r6imych zak4tk6w kaju. DojeLdiaj4tamlgdy pracownicy, niedaleko majduj4
sig iffre wazne miejsca odwiedzane przez turyst6w: Bogdanka, Rzeka Drawa,
Korytnica, kt6rymi odbl"rvajq sig sptpry kajakowe. Radny postawil pltanie co
wlaSciwie Bulmistrz zarierua w sprawie drogi Golin-Jelenie zrobii, kt6ra jest w
stanie tmgicznym?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c na
powyzsze stwierdzitr, ze to gl6wnie podmioty w).woz4ce drewno z lasu tg drogg
niszcz4. Do miejsc atrakcyjnych turystycmie, a wymienionych przez radnego mo2na
dojechai innymi drogami. Byly prowadzone rozmowy z pozostalymi wlaicicielami,
ale oni by najchgtniej widzieli wsparcie gminy w wykonaniu r6wnieZ ich odcinl6w.
Jedli chodzi o Drawieiiski Park Narodowy, to nie jest on zainteresowany popraw4
stanu techricznego tej infrastruktury, a wrgcz dzialania te najchgtniej zmierzalyby do
ograniczenia liczby os6b poruszaj4cych sig w kierunku Parku. JeSli chodzi
o spos6b wykonania remontu, to Burmistz stwierdzil, ze na wszystkie szczeg6lowe
pytania odpowie merytoryczny pracownik, kt6ry wr6ci z urlopu w sierpniu.
Stwierdzil r6wnie2, 2e na powstawanie ubltk6w w nawierzchd przede wszystkim ma
wplyv nadmiema prgdto66 poruszajqcych sig pojazd6w.
Pan Radny Zbyszek Slusarski odnosz4c sig do podnoszonych problem6w stwierdzil,
2e syluacja dojrzala do tego, aby problemem drogi do Jeleni w jaki5 spos6b zajgla sig
Rada Miejska. Zaproponowal przemydlenie wystosowania do wladcicieli drogi do
Jeleni apelu o pomoc w rorwiqzaniu tego problemu. Taki dokument z pewnoSci4
Burnistrzowi nie zaszkodzi, abyc moze przyczyni sig do rozwi4zania problemu



Radny Wojciech Lisowski przychylil sig do stwierdzenia, 2e powodem powstawania
dziur na tej drodze jest nadmiema prgdkodi pojazd6w, ale poruszaj4cych si9 w czasie
deszczu, lub bezpo6rednio po nim, kiedy droga rozmigka.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e przez dwanadcie lat
Swiadczenia uslug na tej drodze stracil 4 autobusy. Stan tej drogi jest bardzo zly.
Stwierdzil r6wnie2, 2e uzyskal informacje od Nadle6nictwa Czlopa, Ze odcinki,
kt6rych oni sq wlaScicielem bgdq remontowane. Aktualnie przygotow).v,/ana jest
stosowna dokumentacja techniczna. R6wnieZ Dyektor Drawieriskiego parku
Narodowego gotowy jest zakupid jak4S iloSi tlucznia, jednak, jak podkreSlil, nikt sig
z nim w tej sprawie nie kontaktowal.
Pani Radna Lucyna Witkowska zabieraj4c glos i wracajqc do kwestii wydatkowania
irodk6w soleckich stwierdzila, 2e nie wykonywala w tej sprawie Zadnych telefon6w,
co zdaje siq sugerowa6 Burmistrz. Nadto wskazala, Ze gdyby te pieni4dze mo2na bylo
wydatkowai na zagospodarowanie placu przykodcielnego zgodnie z prawem, to Pani
Goleniowska zapewne by je wydala. Ponadto zwr6cila uwagg, 2e w chwili obecnej
Pani Katarzyna Goleniowska nie jest juz soltysem w zwiqzku nie powinna zajmowai
sig rozdysponowl.lvaniem Srodk6w soleckich.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e Pani Radna Lucyna
Witkowska powinna sig w tej sprawie skontaklowa6 z obecnq paniq soltys w celu
rozwi4zania problemu. Zwr6cil r6wnie2 uwagg na fakt, Ze o wydatkowaniu pienigdzy
soleckich powinno zdecydowai zebranie wiejskie.
Ad 10. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania bud2etu Miasta i Gminy Czlopa
za 2015 r.
Przechodzqc do kolejnego pkt. porz4dku obrad Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan
Zbignew Tymecki udzielil glosu Panu Burmistrzowi Zdzislawowr Kmiei, kt6ry
przedstawil sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budZetu Miasta
i Gminy Czlopa za2014 r.,kt6re radni otrzyrnali w materialach przedsesyjnych.
NastEpnie Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki odczylal
uchwalg Nr XLI[.170.2.2015 Skladu Orzekaj4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Szczecinie z dnia 29 kwietnia 2015 r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu
Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa z wykonania budZeit za 2014 rok - opinia
pozytywna.
Nastgpnie Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie
otworzyl dyskusjg na temat powyZszego sprawozdania.
Radni nie wnieSli Zadnych uwag do sprawozdania, wobec powy2szego
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie dyskusjg zamknql.
Przedstawione sprawozdanie starowi zalqcznik Nr 10 do niniejszego protokolu.
W zwiqzku z powyzszym Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil projekt
uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budZetu Miasta i Gminy Czlopa za 2014 r. i poddal go
pod glosowanie.
Ustawowy sklad rady wynosi 15 os6b.
W gtrosowaniu jawnym udzial wziglo 14 radnych.
Zapodjgciem - 14 radnych
Przeciw - 0 radnych



Wstrzymalo sig - 0 radnych
Wobec powyZszego uchwala ft YIII 54 1201,5 zostala podjqta jednogloSnie
i stanowi zal4cznik Nr 11 do niniejszego protokolu.
Ad.I l.Absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa za okres od
I stycznia 2014 r. do 31 grudnia 2014r.
W tym miejscu Przewodnicz4cy Zbigniew Tymecki udzielil glosu Burmistrzowi
Miasta i Gminy Czlopa Panu Zdzislawowt Kmiei, kt6ry przedstawil informacjg
o stanie mienia komunalnego wg stanu na dzieri 31 gmdnia 2014 r.
Radni otrzymali powyZszq informacjg wraz ze sprawozdaniem z wykonania budZetu
Miasta i Gminy Czlopa za rok 2014 ( zal4czntk Nr 2 do Zarz4dzenia
Nr 15/2015 Burmistlza Miasta i Gminy Czlopa z dnia24 marca2}l5).
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki udzielil glosu
Przewodnicz4cemu Komisji Rewizyjnej Panu Cezaremu Pluta, kt6ry przedstawil
opinig Komisji Rewizyjnej i odczytal wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Czlopie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Czlopa absolutorium
z tytulu wykonania bud2etu za rok 2014 opinia pozytywna.
NastQpnie Przewodnrczqcy od.czylat uchwalg Nr LXIII.241.Z.20|5 SHadu
Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 1,0 czerwca
2015 r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
Czlopie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Czlopa
z g'tulu wykonania b.od2elu za 2014 rok-opinia pozytywna.
Maj4c powyZsze na uwadze Przewodricz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew
Tymecki przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium
Burmistrzowi Miasta i Gminy Czlopa.
Ustawowy sklad rady wynosi 15 os6b.
W glosowaniu j awnym udzial wziglo 14 radnych.
Za podjgciem - 14 radnych
Przeciw - 0 radnych
WstrzS.malo sig - 0 radnych
Wobec powy2szego uchwala Nr VIV55/2015 zostala podjgtajednoglo3nie
i stanowi zalqcznik Nr 12 do niniejszego protokolu.
l2.Podjgcie uchwal w sprawach;
12.1. Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil projekt
uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie Miasta i Gminy Czlopa na 2015 rok.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymalr
w materialach na sesjg i w zwiqzku z powyzszym zwraca sig z pltaniem czy radni
majq pltania bqd2 uwagi do w/w projektu uchwaly?
Wobec braku p)taii i uwag do przedloZonego projektu uchwaty Przewodnicz4cy
Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 14 radnych.
Zapodjgciem -
Ptzeciw
Wstrzymal sig -

14 radnych.
0 radnych.
0 radnych.

Uchwala Nr VI115612015 zostala podjgta jednoglo6nie i stanowi zal4cznik
Nr 13 do niniejszego protokolu.



12.2. Kolejny projekt uchwaty przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Czlopie dolyczy zmiany uchwaly Nr
Iy/26/2015 Rady Miejskiej w Czlopie z dnia 26 stycznia 2015 r. w sprawie
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Czlopa na lata 2015 -
2018.
Poinlbrmowal, ze projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwiqzkt z powy2szym zwraca sig z pltaniem czy radni
maj4 pytada bqdz uwagi do w/w projektu uchwafu?
Wobec braku pltari i uwag do przedloZonego projektu uchwaty Przewodnicz4cy
Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziElo 14 radnych.
Za podjgciem -
Przeciw
Wstrzynal sig -

14 radnych.
0 radnych.
0 radnych.

- 0 radnych.

Uchwala Nr VII|57/2015 zostala podjgta jednoglo5nie i stanowi zal4cznik
Nr 14 do niniejszego protokolu.
12,3. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Czlopie dotyczy udzielenia dotacji celowej dla
Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwiqzku z powylszym zwraca sig z pltaniem czy radni
majq pltania b4d2 uwagi do w/w projektu uchwaly?
JednoczeSnie poinformowal, 2e bardzo duZo mieszkafic6w gminy korzysta z uslug tej
plac6wki, a jej stan techniczny wymaga bardzo wielu naklad6w. Przewodnicz4cy
wytazrl nadzrejg,2e drodki wyasygnowane przez gming Czlopa i s4siednie samorz4dy
pozwol? na sfinansowanie dokumentacji inwestycji sluz4cej rozwojowi tej plac6wki.
Wobec braku pl,tari i uwag do przedloZonego projektu uchwaty Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod gtrosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 14 radnych.
Zapodlgcrem - 14 radnych.
Przeciw
Wstrzymal sig - 0 radnych.
Uchwala Nr VII/58/2015 zostala podjgta jednogloSnie i stanowi zalqcznlk
Nr 15 do niniejszego protokolu.
12.4. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigrriewa Tymeckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Czlopie dotyezy w>,rszenra zgody na zamrang
nieruchomoici stanowiqcej mienie komunalne Miasta i Gminy Czlopa.
W tym miejscu udzielil glosu Panu Zdzislawowi Kmie6 Burmistrzowi Miasta
i Gminy Czlopa, kt6ry wyjaSnil, 2e zamiana dotyczy nieruchomolci Zdzislawa
i Krystyny Cimcioch o nlrmerze 20711 i nieruchomo6ci Gminy Czlopa o numerze
25417 . jest to transakcja dla gminy kozystna. Nieruchomo3i Panstwa Cimcioch jest
droZsza. Dzigki niej Gmina Czlopa po podziale zyska dwie dzialki budowlane.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwi4zkl z po\rryZszym zwraca sig z pytanrem czy radni
maj4 p1'tania b4dZ uwagi do Ww projektu uchwaly?
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Wobec braku pltari i uwag do przedlozonego projeldu uchwaly Przewodnicz4cy
Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 14 radnych.
Zapodjgciem -
Przeciw
Wstrzymai sig -

Zapodjgciem -
Przeciw
Wstrzymal sig -

14 radnych.
0 radnych.
0 radnych.

14 radnych.
0 radnych.
0 radnych.

Uchwala Nr VII/59/2015 zostala podjgta jednogloSnie i stanowi zal1cznk
Nr 16 do niniejszego protokolu.

12.5. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pata Zbigniewa Tymeckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Czlopie dotyczy powolania zespolu do
zaopiniowania zgloszonych kandydat6w na lawnik6w kadencla 2016-?0L9.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg. W projekcie uchwaly $ I brzmi: Powoluje si9 zesp6l do
zaopiniowania zgloszonych kandydat6w na lawnik6w do Sqdu Rejonowego
w Walczu i w Szczecinku w nastqpuj?cym skladzie i wskazana jest tylko Pani
Barbara Kur sgdzia S4du Rejonowego w Walczu. W zwi4zku z powryzszym
Przewodniczqcy zwraca sig z proSb4 o podanie jeszcze 4 os6b.
Zg)oszono nastgpuj4ce osoby: Jolantg Olkowsk4, Beatq Ksi4zkiewicz, Daritsza
Pogorzelskiego oraz Anng Klucmik. Zgloszone osoby qnazity zgodg.
Wobec braku pltaf i uwag do przedlo2onego projektu uchwaly Przewodnicz4cy
Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaaiu udzial wziglo i4 radnych.

Uchwala Nr VIIl60l20L5 zostala podjgta jednoglodnie i stanowi zalqcmik
Nr 17 do niniejszego protokolu.
W tym miejscu obrady opuScila Pani Radna Luclna Witkowska.
Pan Radny Zbyszek Slusarski w imieniu Klubu Radnych Alternatywa
zaproponowal k6tka przerwg w zwi4zkrt z nastgpn).rn punktem obmd w celu
wypmcowania jakiegod rozwiqzania i przedyskutowania tej propozycji w wgZszym
gronie.

Przerwa 5 minut.

12.6. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony ptzez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Czlopie dotyczy zmiaay Uchwaly
Nr XII/105/2007 z dnia 28 grudnia 2007 roku w sprawie okredlenia zasad
przyznawania i wysoko6ci diet przysluguj 4cych radnym.
Poinformowal,2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali fi1' przed

sesia.
Pan'Radny Zbyszek Slusarski wy1a6nr1, Ze na chwilg obecn4 nie udalo sig
wypracowa6 jakiego6 konsensusu, ale jest zdania, 2e postulaty klubu uda sig
zrealizowai w miesi4cu wrzeSniu.
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Pan Burmistrz Zdzislaw Kmie6 poinformowal, 2e razem z Paniq Skarbnik poszuka
rozir4zarLa, kt6re bgdzie mo2na zaprezentowai w miesi4cu wrzeiniu.
Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Zbigniew Tymecki zauwaityl 2e blgdna
interpretacja przepis6w doprowadzila do sytuacji, 2e przez dwie ostatnie kadencje
radni mieli wyplacane diety nieprawidlowo. Nie ma jednak mo2liwo6ci 6ci4gnigcia
tych pienigdzy poniewaz lata budZetowe s? zamknigte. Nas to jednak nie dotyczy
i bgdziemy musieli pieniq2ki zwr6cii. W proponowanej uchwale zostaty podniesione
procenty, aby radni otrzymywali diety w wysokodci dotychczasowej. Przy wyplacie
bgdziemy jednak mieli potrqcare te pieni+Zki, kI6re przez szesc miesigcy
pobieraliSmy w zawy2onej wysokoSci. Stwierdzil, 2e Pani Skarbnik roztozy te kwory
na kilka miesigcy i poprosil o wyjaSnienie, jak to si9 bgdzie odbywai?
Pani Skarbnik Zofia Wach poinformowala, 2e za czerwiec radni b9d4 mieli
uyplacon4 dietg w wysokodci 50% zgodnie z dotychczasowq uchwal4, a dopiero od
lipca w aktualnej wysokodci zgodnie z now4 uchwal4. NaleznoSci z tltulu nienale2nie
pobranych pieni4zk6w bgd4 rozloZone na kilka miesigcy w taki spos6b, aby do koica
roku diety byly wyplacane zgodnie z przyjgtymi uchwalami.
Pan Przewodnicz4cy Zbigniew Tymecki wJrazil opinig, 2e za prac7 radnego
przyjdzie nam w tej chwili zaplacii. Wyrazil nadziejg, 2e wigcej takich sytuacji nie
bgdzie. Wlrazil jednocze5nie zdziwienie, 2e do dzisiaj nikt tego blgdu nie wychwycil,
a prueciez uchwaly s? kontrolowane przez nadz'r wojewody. Nie wychwycila tego
popzednia kontrola RIO, dopiero obecna. Poinformowal r6wniez, ze zainicjuje prace.
aby radni mieli wy6wnane straty, kt6re w ten spos6b ponios4. Jedli nie uda sig tego
przeforsowai w tym roku to przygotowane zostar,4 stosowre rozwiqzania prawne na
rok nastgpny.
Wobec braku pltan i uwag do przedioZonego projektu uchwaty Przewodnicz4cy
Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W slosowariu udzial wzielo 13 radnvch.
Za podjgciem -
Ptzeciw
Wstrzymal sig -

13 radnych.
0 radnych.
0 radnych.

Uchwala Nr VII/61/20I5 zostala podjgta jednoglo5nie i stanowi zal4cnrrk
Nr 18 do niniejszego protokolu.

Ad 13.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Pan Radny Cezary Pluta zwr6cil sig z pytariem, czy pieniq2ki, kt6re bgdq potr4cane
w zwi4zku z zaistnial4 s)'tuacj4, to dzialanie zgodne z prawem? Zgodnte z pnyjqty
uchwal4 od pielwszego lipca bgdziemy otrzymywae dietg w takiej wysoko6ci jak
obecnie. Nie ma natomiast zadnego zapisu m6wi4cego o znT otach
Pan Adwokat Patryk Michalik wyja6nil, 2e to jest indl"widualna decyzja kaZdego
radnego, aby godzi6 sig na tego typu rozliczenia. Z punktu widzenia gminy i jej

budzetu te Swiadczenia, kt6re radni otrzymali od stycznia biezacego rohr
w dotychczasowej wysoko$ci, w czg\ci zawy2onej, s4 Swiadczeniami nienale2nymi.
StAd nie ma obecnie 2adnego rozwi4zania prauego aby radni te wlplacone Srodki
zwr6cili. Je6li jednak nie bgdzie woli radnych aby w zaproponowaly spos6b to
rozlicza1, to gmina bgdzie miala obowi4zek te kwoty Sci4gn4i w formie pozw6w
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o zaptate. Pan Patryk Michalik adwokat stwierdzil, Ze w r6inych gminach w Polsce
tak sig dzieje, Ze blgdy takie s4 popelniane. Je2eli gmina nie dochodzilaby zwrotu tak
wyplaconych Srodk6w to dochodziloby do naruszenia dyscypliny finans6w
publicznych. Dobra wola radnych w kwestii zwrotu tych pienipk6w jest godna
podziwu i pochwaly. Gdyby jednak takiej woli nie bylo, gmina musialaby reagowai.
Zatem reasumujqc takiej uchwaty o zwrocie nienale2nie pobranych kwot nie bgdzie,
jest to kwestia wewngtrznych ustalei Rady i Pana Burmistrza. Z pewno6ci4 nie
chcieliby5my, aby z powodu tej sytuacji sprawa trafiala do S4du.
Ad 14.Wolne wnioski i informacje.
Pan Radny Lech Zask6rski zabieraj4c glos zlo2yl wniosek, aby w sprawozdaniu
migdzysesyjnym Burmistrza znalazly sig informacje dotycz4ce odpowiedzi i stanu
realizacji wniosk6w, zapltari i interpelaqi radnych. Zadal r6wnie2 pltanie czy istnieje
mo2liwo6i pomocy dla miejscowo$ci Zalom polegaj4cej na odbudowie pomostu nad
jeziorem? Dotyczy to pomostu zlokalizowarego na dzier2awie Pana Adama
Kamifskiego. Wedlug wiedzy radnego gmina wcze3niej pomogla, a NadleSnictwo
dalo material. Wykonanie odbylo sig silami mieszkaric6w wsi. Jest to teren atrakcyjny
turystycznie, jezioro jest czyste i tczqszczane. Jednocze6nie zaznaczyl, Ze z Iego cn
pamigta osiem lat temu gmina partycypowala w kosztach remontu tego pomostu,
natomiast Nadleinictwo dalo material.
Pan Radny Miroslaw Nowak zwr6cil uwagg, ze wedlug jego wiedzy ostatni remont
tego pomostu zostal wykonany silami i irodkami wsi. Jego zdaniem pomost
naleZaloby odbudowai, ale nie jest przekonany, czy gmina powinna to sfinansowai.
Radny Marian Storman zwr6cil sig z pltaniem, czy to prawda,2e nie bylo Zadnego
zabezpieczenia zakoiczenia roku szkolnego? Ani Policji, ani StraZy Miejskiej.
Rodzice sygnalizowali radnemu kompletny chaos przed szkol?.
Pani Radna Jolanta Olkowska zasygnalizowala brak moZliwoici dotarcia do
Walcza Srodkami komunikacji podmiejskiej w okesie wakacyjnym. Poinformowala
o intelwencji mieszkaric6w w tej sprawie. Zasugerowala podjgcie rozm6w z panem
Lasockim.
Pan Burmistrz Zdzislaw Kmied poinformowtl, 2e na pewno w dzieri targowy
bgdzie kursowatr autobus do Pieczysk i Przelewic. Zwr6cil jednak uwagg na fak, ze
jak autobusy kursowaly to nie bylo chgtnych.
Pan Przewodnicz4cy Zbigniew Tymecki poinfomowal, 2e sam kiedy6 przymreval
sig do uruchomienia takiej linii, jednak po analizie ekonomicznej zrezygnowal z tego
pomyslu. Stwierdzil, 2e tak zrobi kaZdy przedsigbiorca. Na chwilg obecn4 jest zblt
duZo prywatnych pojazd6w. R6wnieZ poinformowal, 2e Pan Lasocki powiedzia\, ze
byla linia do Wolowych Las6w i nie mial kogo wozii - linia byla nierentowna, a nikt
nie bgdzie dokladal do,,tego interesu".

Pan Burmistrz Tdzislaw Kmied poinformowal, 2e gdyby bylo dofinansowanie
z gminy, to pewnie taka linia utrzymalaby sig. Ale nie wiemy jakie to musialyby byi
koszty.
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Ad,l5. Zakohczene obrad sesji.

W nviqzku z wyczerpaniem porz4dku dziennego posiedzenia Przewodniczqcy Rady
Miejskiej w Czlopie Pan Zbigniew Tymecki zamknql obrady.
Zakohczente obrad sodz.1 710

t )

Protoko{owal
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